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På agendan fanns två stycken punkter som skulle diskuteras. 

 Newbody Cup (steg 2) i Sandviken 

Vi ledare har bett några föräldrar om hjälp med att försöka optimera kostintaget (det där lät 

väl avancerat och bra….) för tjejerna under matchdagen. Micke B kontaktar arrangören (IK 

Alba) angående serveringsmöjligheter, Micke W kontaktar sin kompis i Sandviken för att se 

om han kan hjälpa. När detta är klart kommer vi ledare, tillsammans med fam. Olander 

(kostexperterna) att lägga upp ett schema för aktuell dag. Det verkar kanske överdrivet, men 

vi ledare tror på detta, och bevisligen fungerade det bra i Falun. Information om när detta är 

kart kommer stå på hemsidan. 

 Katrineholms innebandy Cup 

På mötet beslutades det att vi ska anmäla två stycken lag till Katrineholms innebandy Cup, ett 

för F-99 och ett för F-98. Vi kommer försöka att ”låna” med oss 5 stycken tjejer från F-00, då 

vi inte är helt självförsörjande till två lag. Skulle det dock bli så att vi inte har möjlighet att 

låna med oss tjejer från F-00 kommer vi ändå att köra med två lag i Cupen. När anmälan görs 

pratar Micke B med arrangören att denna ska ta hänsyn till våra två lag när de gör upp 

spelschemat. 

Det finns en del pengar i kassan, hur mycket som finns, får vi reda på när det nya kontot är 

klart. För att täcka upp för det belopp som fattas, beslutades det att ingen gemensam aktivitet 

skulle genomföras, utan var och en ska betala mellanskillnaden själva. Hur stor den blir 

återkommer vi om senare. 

 

Sedan som vanligt dyker det några punkter under ”övriga frågor”. Vi ledare önskar, i den mån 

det går, att få in dessa frågor i förväg, för att vi på så sätt kan ta reda på nödvändig fakta. Det 

är väldigt svårt att hålla mestadelen av all information i huvudet hela tiden, exempelvis hur 

många som har tränat på en viss position (som blev en ganska het potatis). Efter mötet 

diskuterade vi ledare detta och kollade upp hur många som faktiskt tränat på detta spel (5-4), 

det visade sig vara 11 stycken (Alva, Agnes, Vickan, Carro, Lovisa, Clara, Vilma, Moa S, 

Fiffi, Olis och Jessica), dessutom vid ett flertal tillfällen. Vi tycker att det är ett relativt stort 

antal, sett till hur många vi igenomsnitt har på våra träningar. Det är precis detta vi menar när 

vi vill ha frågorna i förväg, för det är faktabaserade svar vi vill ge er, förhoppningsvis vill 

även ni föräldrar det…… För övrigt har vi en väldigt bra rotation på spelare som provar på 

nya positioner (i den mån de själva vill). 

//Ledarna 


